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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Semjén Zsolt, nemzetpolitikáért, 
nemzetiségpolitikáért, egyházpolitikáért és egyházdiplomáciáért felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Nem gondolja, hogy nem a magyar adófizetők 
pénzéből, hanem inkább az Ön meg Kovács Zoltán személyes vagyonából és havi fizetéséből 
kellene fenntartani a Nimród Vadászújságot?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A 24.hu  portálon  található  „Évi  félmilliárd  forint  állami  támogatás  tartja  életben  a  Nimród
Vadászújságot„ című cikk szerint „a vadászok azt hihetik, hogy ingyen kapják a lapot, miközben a
kamarájuk  bőkezűen  támogatja  a  kiadó  céget.  A  lap  állami  finanszírozásáról  és  a  milliós
főszerkesztői fizetéséről is kérdeztük Kovács Zoltánt.”:

„A Nimród Vadászújság a Semjén Zsolt miniszterelnök-helyettes által elnökölt Országos Magyar
Vadászati Védegylet lapja, amit 2019 óta az Egy a Természettel Nonprofit Kft.-n keresztül az állam
ad ki.  A cég  a  2021-es  Vadászati  és  Természeti  Világkiállítás  megszervezésére  jött  létre,  ám a
rendezvény után sem szűnt meg. A főszerkesztő, Kovács Zoltán szerint a társaság fő feladata ma
már a Nimród kiadása.

Olyan 800 millió és egymilliárd forint között van a publikálási, terjesztési, előállítási költsége az
újságnak.  A  Nimród  kiadási  költségeinek  nagyjából  a  fele  jön  az  államtól,  a  másik  pedig
gyakorlatilag a vadászoktól – mondta lapunknak Kovács Zoltán.

Ez  azt  jelenti,  hogy  évente  400–500  millió  forintnyi  állami  támogatás  szükséges  a  lap
fenntartásához.

A FeHoVa (Fegyver,  horgászat,  vadászat)  nemzetközi  kiállításon készült  videónkban  Kovács  az
állami támogatást az újság társadalompolitikai és kulturális missziójával indokolta. Hozzátette: a
Nimród havonta 70 ezer példányban jut el a vadászokhoz.”

 



Kérdezem Önt:

Nem gondolja, hogy nem a magyar adófizetők pénzéből, hanem inkább az Ön meg Kovács Zoltán
személyes vagyonából és havi fizetéséből kellene fenntartani a Nimród Vadászújságot?

 

Budapest, 2025. március 18.
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